
Zápis č. 2/2022 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 5. 4. 2022 

 

 
Přítomni: Alena Hájková, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Veronika Mašláňová, Petr Mašláň, 
Ludmila Baďurová, Tomáš Matucha, Vlastimil Svozil, Vladimír Bolom   

 

Hosté: RNDr. Bedřich Landsfeld, občanka MČ  
 

Omluveni: Jan Bařinka, David Bouchal, Jan Jurča  

  
Program:  
  

1. Zahájení  
2. Obrubníky u chodníku  
3. Nové oplocení kolem vodárny  
4. Díra v chodníku  
5. Odkup městského pozemku  
6. Příspěvek na velikonoční tvoření  
7. Nové květiny  
8. Přechod pro chodce  
9. Závěr  
 

  
Ad 1) Schůzi KMČ zahájila předsedkyně Radka Vyoral Krakovská a přivítala všechny členy 
komise, pana náměstka Bedřicha Landsfelda a občanku Salaše za Český červený kříž.  
  
Ad 2) Pokračování v opravě (ve výměně) obrubníků se bude letos pokračovat. Pan Kubáč z 
Odboru dopravy nám oznámil, že na tento úkol byly finance přiděleny. Práce se uskuteční 
během tohoto roku.  
  
Ad 3) Oprava oplocení kolem staré vodárny je v řešení. Vodárny a kanalizace slíbili, že udělají 
nové oplocení. 
   
Ad 4) Velká díra v chodníku u č. p. 57 byla nahlášena panu Kubáčovi z Odboru dopravy a je 
také v řešení, brzy bude opraveno. 
   
Ad 5) Návrh na odkup městského pozemku parcela č. 112/1, kterou zažádala firma DMGO , 
byl projednán se všemi členy, většina s prodejem městského pozemku nesouhlasí. Bylo 
vypracováno vyjádření na Odbor majetkové správy. Čeká se na rozhodnutí Rady města Zlína. 
  
Ad 6) Občanka MČ za Český červený kříž zažádala komisi o příspěvek na velikonoční tvoření 
pro děti i dospělé. Příspěvek pro Český Červený kříž byl členy komise odsouhlasen a členové 
souhlasili s částkou 1 500 Kč.   
 
Ad 7) Byl navržen požadavek na koupi nových květin do parčíku na návsi, kde bylo potřeba 
doplnit rostliny a kůru. Členové odsouhlasili nákup do hodnoty 2 000 Kč z finančních 
prostředků určených pro KMČ.   
 
Ad 8) Dalším bodem jednání byl přechod pro chodce směr k cukrárně. Předpokládá se 
zpracování studie včetně zajištění dopravního průzkumu za 30 250 Kč. Dále se čeká na 
vyjádření Policie ČR. 
  



Ad 9) Diskuze a závěr  
 
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen v 
dostatečném předstihu.  
  
  
Ve Zlíně - Salaši, dne 18. 4. 2022  
 
  
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš  
Prověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš  
 


